
 

P ů j d e m  s p o l u  d o  B e t l é m a …  

Školní kapela po roční nedobrovolné pauze vyjela na soustředění do hotelu 
Formule v Děčíně, během kterého se z něžných dívek staly rebelky v 
černém a ze slušných hochů zase černí rockeři.  

Na vše dohlíželi věčně mladí dospěláci- drsné duo pana ředitele a pana 
učitele Buriana. Samozřejmě se neobešli bez asistence našich učitelek paní 
Kolářové a Fibichové. Dokonce za námi zavítaly skutečné STARS- Filip a 

Praha opět zavolala 
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Každý rok vyjíždí naši deváťáci na celodenní exkurzi do Prahy. Ani letos tomu nebylo jinak.  V 
brzkém mlhavém ránu jsme před školou čekali na autobus, který měl kvůli dopravní situaci 
téměř hodinové zpoždění. Naštěstí jsme nakonec vyjeli a těšili jsme se moc. Nejprve nás čekala 
Neviditelná výstava. Vyzkoušeli jsme si, jaké je to „vidět“ jen tmu a vyznat se v prostředí jen díky 
svému sluchu. Po tomto jedinečném zážitku jsme se přesunuli na prohlídku Národního divadla, 
které jsme prochodili od sklepení po střechu. Nemohli jsme samozřejmě vynechat Památník 
Heydrichiády – kostel sv. Cyrila a Metoděje, kde jsme si připomněli hrdinství odbojářů. Návštěva 
krypty byla silným zážitkem. Zašli jsme se také podívat na Staroměstské náměstí na Pražský orloj 
a apoštoly. Krásný a užitý den jsme zakončili v  Divadle Bez Zábradlí. Zhlédli jsme komedii 
s názvem Hra, která se zvrtla, a moc jsme se u toho nasmáli. Cestou zpět někteří únavou usnuli, 
byl to náročný den. Exkurze se mi moc líbila a budu na ni dlouho vzpomínat. 

Autor článku 

Káťa Kučerová

Gabča  
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Uběhlo pár týdnů a jsme zase zpět – 
další play – off před námi. Tentokrát 

jsme očekávali o hodně těžší soupeře 
než v základní části. První zápas jsme 
odehráli proti týmu ze ZŠ Kamenická. 
Zápas jsme s trochou štěstí vyhráli a 
těšili jsme se do dalšího kola o postup 

do velkého finále. Do dalšího 
zápasu jsme nastoupili proti týmu 

ZŠ Komenského. Komenčák byl jasným favoritem a 
nám nepomohlo, že nám chybělo pár hráčů. Ale 
hned v prvních minutách jsme začali chápat jejich 
hru a po pár rychlých trefách na koš jsme šli do 
vedení, které jsme si udrželi do konce zápasu a 
mohlo se oslavovat. To, co se od nás nikdy 
nečekalo, se stalo realitou. Postoupili jsme do 
velkého finále v Praze! Držte nám palce! 

Další vítězství a postup

Sleduj nás na Instagramu @redakce_letnak

Pepa Švejda

Autor článku 

Poslechni si náš nový podcastový 
díl na Spotify! 
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Žáci devátých tříd se v rámci přípravy na volbu 
svého budoucího studia zúčastňují exkurzí na 
různých středních školách v  našem městě. Já 
jsem se se svými spolužáky zúčastnila exkurze 
na zdejší střední průmyslové škole. Během 
návštěvy jsme se dozvěděli mnoho cenných 
informací a měli možnost si prohlédnout školu. 
Exkurze začala úvodní prezentací, během které 
jsme se seznámili s obory, které škola nabízí. 
Poté následovala prohlídka školy. Prošli jsme si 
učebny, tělocvičnu a posilovnu. Myslím, že pro 
některé z nás byla tato akce inspirativní a někteří 
opravdu uvažují o podání jedné z  přihlášek 
právě na tuto školu. 

Učíme se trochu jinak 

Ochutnej průmku! 

Anička Volavková
Autor článku 

Naše paní učitelka se vždycky snaží, aby nás učení 
bavilo a ráda nám vymýš l í různá 

překvapení. Tentokrát to byla hodina 
SKN, ve které probíráme dějiny. Ve 
dveřích se objevila starší slečna! 
Byla to usměvavá dcera naší 
u č i t e l k y , k t e r á s t u d u j e 
gymnázium. První světová válka, 

o které se učíme, ji zajímá, a tak nám o ní vyprávěla 
a ukazovala obrázky. Další hodinu jsme si pak 
vyzkoušeli mírové jednání. Diskutovali jsme o 
rozdělení hranic a o tom, jak zařídit mír. Diskuze 
byla bouřlivá a všechny nás opravdu bavila. 

Pepča Matysová

Autor článku 
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21. 11. se konal v DDM na Teplické ulici turnaj 
v  šachách, kterého se zúčastnili žáci ze 
základních škol a gymnázia. Z naší školy jsme se 
zúčastnili čtyři – Sam a Tomáš z devítky, Jindra a 
já.  Jeden z nás byl vždy náhradník.  Po příchodu 
jsme všichni začali trénovat na místech pro to 
určených. Po vysvětlení pravidel, kdo má být kde 
apod. jsme začali hrát. Každá partie měla 
časomíru 15 min a za dva nemožné tahy byla 
prohra. Během partií panovala skvělá atmosféra, 
šachové sety byly čisté a hezké. Turnaj trval 
necelé čtyři hodiny a my jsme skončili na čtvrtém 
místě. Všichni jsme si tuto akci užili, zahráli si a 
zároveň se něco nového naučili. 

Šach mat  

Tomáš Macoun

Autor článku 
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